
CHP’li Gençlerden
“Uyuşturucuya hayır”
kampanyası

Osmaniye’nin Kadirli ilçe-
sinde CHP Gençlik Kolları

tarafından uyuşturucuya karşı
farkındalık oluşturmak amacıyla
kampanya düzenlendi.

� Sayfa 3’te...

Osmaniye’de Okul Sporları
Gençler A Serbest ve Greko-

romen Güreş İl Birinciliği müsa-
bakaları tamamlandı.

� Sayfa 5’te

Osmaniye’de takla atan oto-
mobilin sürücüsü yara-

landı.Olay yerinde ilk
müdahalesi yapılan sürücü am-
bulansla Osmaniye Devlet Hasta-
nesine sevk edildi.

� Sayfa 2’de...

OKÜ Ebelik öğrencileri, küçük öğrencilerle buluştu

AKDENIZ“Basın;
Milletin Ortak Sesidir.”

GÜNLÜK MAHALLİ SİYASİ GAZETE www.akdenizgazetesi.com

02 Aralık 2024 Pazartesi Yıl: 28 Sayı: 6987 Fiyatı: 4 TL.

Osmaniye Devlet Hastanesinde Sağlık Bakanlığı ekibi tarafından sağlıkta kalite de-
ğerlendirilmeleri yapıldı. Sağlık Hizmetleri Genel Müdürlüğü Sağlıkta Kalite, Akre-

ditasyon ve Çalışan Hakları Daire Başkanlığı tarafından, sağlık tesislerinde Kalite
Değerlendirmeleri yapılıyor. Bu kapsamda Osmaniye Devlet Hastanesinde de 3 gün devam
eden süreçte, değerlendirme ekibinin eğitici yaklaşımlarından ve deneyimlerinden istifade
edildi. � Sayfa 3’te...

Osmaniye Valisi Dr.Erdinç Yılmaz, Türkiye Voleybol Federasyonu Başkanı Mehmet Akif
Üstündağ ile beraberindeki heyeti makamında kabul e�i.Vali Yılmaz, basına kapalı ger-

çekleştirilen ziyare�en duyduğu memnuniyeti dile getirdi.Ken�eki sportif yatırımlar ve vo-
leybolun genel durumunun değerlendirildiği ziyaret, sohbet havasında geçti.� Sayfa 5’te...

Osmaniye Korkut Ata Üniversitesi (OKÜ) Sağlık Bilimleri Fakültesi Ebelik
Bölümü 4. sınıf öğrencileri, Mehmet Akif Ersoy İlkokulu ana sınıfı ile bu-

luştu. OKÜ Öğretim Üyesi Doç. Dr. Filiz Polat’ın öncülüğünde “Toplum Ağız ve
Diş Sağlığı Haftası” kapsamında düzenlenen etkinlikte öğrencilere diş sağlığının
önemi eğlenceli bir şekilde anlatıldı.Etkinlik kapsamında, öğrenciler tarafından
hazırlanan tiyatro gösterisiyle diş sağlığının önemi vurgulanırken “çürük dişi
bulma oyunu’’ ve diş sağlığına yönelik şarkılar, ana sınıfı öğrencilerinin büyük il-
gisini çekti.Eğitimin ardından miniklere diş fırçası, boyama materyalleri ve Ebelik
Bölümü öğrencilerinin el emeğiyle hazırladıkları, diş sağlığının önemine dikkat
çeken taçlar hediye edildi.Erken yaşlarda ağız ve diş sağlığı bilincine sahip olun-
masının önemini vurgulayan etkinlik, hem öğretici hem de keyifli anlara sahne
oldu. Kaynak: OKÜ

Toroslar EDAŞ, kesintisiz elektrik dağıtım hizmeti kapsamında
2024 yılının ilk 9 ayında bakım, onarım ve yatırım hizmetlerini sür-

dürdü.Toroslar EDAŞ, Osmaniye'de hizmet verdiği 3 bin 58 trafo ve 13
bin 106 kilometre hat uzunluğunda sürdürülebilir, kaliteli ve kesintisiz
enerji sağlanabilmesi amacıyla kapsamlı bakım, yenileme ve yatırım ça-
lışmalarını sürdürürken, dijital dönüşüm çalışmaları ve karbon ayak izini
azaltmak için a�ığı adımlarına da devam e�i. Bunun yanı sıra, 71 trafo ve
194 dağıtım merkezinin bakımını yaparak enerji altyapısını güçlendirdi.
Aynı dönemde 350 kilometrelik ha�ın bakımını gerçekleştirerek sürdü-
rülebilir enerji dağıtımına katkı sağladı.

� Sayfa 2’de...

Otomobil düz
yolda takla attı

Voleybol Federasyonu Başkanı
Üstündağ’dan ziyaret

Devlet Hastanesinde kalite
değerlendirmesi yapıldı

Okul Sporları Müsabakaları
devam ediyorTEDAŞ kentte bakım ve

yatırımlarına devam ediyor
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Toroslar EDAŞ, ke-
sintisiz elektrik da-
ğıtım hizmeti
kapsamında 2024
yılının ilk 9 ayında
bakım, onarım ve
yatırım hizmetlerini
sürdürdü.
Sürdürülebilirliği
stratejisinin merke-
zine koyarak, insan
ve teknoloji oda-
ğıyla projeler üreten
ve yatırımlarını ger-
çekleştirerek Türki-

ye'nin enerji dönü-
şüme öncülük eden
firmalar arasında
yer alan Enerjisa
Dağıtım Şirketle-
ri'nin Başkent
EDAŞ ve Ayedaş ile
birlikte üç elektrik
dağıtım şirketinden
biri olan Toroslar
EDAŞ, yılın ilk 9
ayında Osmani-
ye'de müşteri ve
çözüm odaklı yak-
laşımı sayesinde

önemli çalışmalara
imza a�ı.
Toroslar EDAŞ, Os-
maniye'de hizmet
verdiği 3 bin 58
trafo ve 13 bin 106
kilometre hat uzun-
luğunda sürdürüle-
bilir, kaliteli ve
kesintisiz enerji sağ-
lanabilmesi ama-
cıyla kapsamlı
bakım, yenileme ve
yatırım çalışmala-
rını sürdürürken,

dijital dönüşüm ça-
lışmaları ve karbon
ayak izini azaltmak
için a�ığı adımla-
rına da devam e�i.
Osmaniye'nin enerji
altyapısı güçlendiri-
liyor
Daha aydınlık bir
kent hedefine bağlı
kalıp, mevsimsel ve
coğrafi şartların
olumsuz etkilerini
en aza indirmek
için Merkez, Bahçe,
Düziçi, Hasanbeyli,
Kadirli, Sumbas ve
Toprakkale ilçele-
rinde toplamda 2
bin 456 aydınlatma
armatürünün bakı-
mını tamamladı.
Bunun yanı sıra, 71
trafo ve 194 dağıtım
merkezinin bakı-
mını yaparak enerji
altyapısını güçlen-
dirdi. Aynı dö-
nemde 350
kilometrelik ha�ın
bakımını gerçekleş-
tirerek sürdürülebi-
lir enerji dağıtımına
katkı sağladı.
Şirket, 2024 yılının
ilk 9 ayında belirle-
diği yatırım hedef-
l e r i n i
gerçekleştirirken,
hizmet verdiği 264

binden fazla müşte-
riye daha kesintisiz
ve kaliteli enerji su-
nabilmek adına, 99
kilometrelik yeni
kablo döşeme ve 2
bin 392 yeni aydın-
latma armatürünün
montajını tamam-
ladı. Ayrıca, 87 yeni
elektrik panosu ve
62 trafo kurarak alt-
yapısını güçlen-
dirdi.
Dijital dönüşüm sü-
reçleri hızlandı
Enerjisa Dağıtım
Şirketleri tarafından
2024 yılının ilk 9
ayında bilgi sistem-
lerini ve iş uygula-
m a l a r ı n ı
güçlendirirken ve-
rimliliği de artıra-
cak çok sayıda
projeye imza atıldı.
Enerjisa Dağıtım
Şirketleri tarafından
Şebeke Yönetim Sis-
temi, Filo Bildirim
Portal & Platformlu
Araç Kontrolleri,
CBS ile Enerji Mü-
saadesi Verilmesi,
Doküman Yönetim
Sistemi Uygulama
Projesi, EPDK Dep-
rem ve Doğal Afet
Projesi ve Tesisatın
Yaşam Serüveni

başta olmak üzere
yaklaşık 52 milyon
TL bütçeyle çok sa-
yıda dijital proje ge-
liştirildi.
Operasyonel iş sü-
reçlerini daha ve-
rimli hale
getirebilmek için di-
jital dönüşümüne
ağırlık veren Ener-
jisa Dağıtım Şirket-
leri kullanıcı
memnuniyetini en
üst seviyeye çıkar-
mak için çalışmala-
rını sürdürüyor.
Müşteri odaklı yak-
laşımla 7/24 hizmet
sunan Toroslar
EDAŞ, toroslare-
das.com.tr, Web
Chat Volt anlık me-
sajlaşma, Toroslar
186 Mobil Uygula-
ması, 0 (322) 186 00
00 numaralı What-
sApp İhbar Ha�ı ve
186 Çağrı Merke-
zi'nden tüm müşte-
rilerinin soru ve
sorunlarını dinleye-
rek çözüm bulmaya
devam ederken,
sosyal medya he-
sapları aracılığı ile
de müşterilerin
talep ve şikayetleri
karşılanıyor.

Kaynak: İHA

Osmaniye Kor-
kut Ata Üniversitesi
(OKÜ) Rektörü Prof.
Dr. Turgay Uzun,

BOTAŞ A.Ş. ve
İSKEN Sugözü Ter-
mik Santrali’ne ziya-
retlerde bulundu.

İSKEN ziyareti
kapsamında, İSKEN
Sugözü Termik
Santrali Direktörü

Ekrem Şahin, enerji
üretim tesisleri hak-
kında bir sunum ya-
p a r a k

bilgilendirmede bu-
lundu.

G ö r ü ş m e d e ,
üniversitede enerji
verimliliği ve sür-
dürülebilirlik proje-
leri de ele alındı.

Rektör Prof. Dr.
Turgay Uzun,
İSKEN ziyaretinin
ardından, BOTAŞ
Bölge Müdürü Hü-
seyin Akmaz’ı ziya-
ret e�i.

Ziyaret kapsa-
mında, Bölge Mü-
dürü Hüseyin
Akmaz, boru ha�ı

işletmeciliği, depo-
lama faaliyetleri ve
projeler hakkında
bilgi verdi. Rektör
ve beraberindeki
heyet saha incele-
melerinde de bu-
lundu.

Ziyaretler kap-
samında gerçekleş-
t i r i l e n
g ö r ü ş m e l e r d e ,
enerji alanında iş
birliği ve ortak pro-
jeler geliştirilmesi
konusunda görüş
birliğine varıldı.

Kaynak: OKÜ

O s m a n i y e ’d e
takla atan otomobi-
lin sürücüsü yara-
landı.

Edinilen bilgiye
göre, Alibekirli Ma-
hallesi Mareşal
Fevzi Çakmak Cad-

desi 7 Ocak parkı ya-
kınında, 80 AEL 772
plakalı otomobil, sü-
rücüsünün direksi-

yon hakimiyetini
kaybetmesi sonucu
takla a�ı.

Yol kenarındaki
telefon direğine de
zarar veren araç, yol
ortasında ters döne-
rek durdu.

Çevredekilerin
112 Acil Çağrı Mer-
kezine haber ver-
mesi üzerine olay
yerine sağlık, itfaiye
ve emniyet güçleri
sevk edildi.

Olay yerinde ilk

müdahalesi yapılan
sürücü ambulansla
Osmaniye Devlet

Hastanesine sevk
edildi.

Haber Bülteni

Otomobil düz yolda takla attı

Osmaniye Bele-
diyesi tarafından
“Osmaniye’nin Ula-
şım Sorunları ve
Çözüm Önerileri”
çalıştayı düzenlendi.

Belediye Başkan
Yardımcısı 1. Sınıf

Emniyet Müdürü
Sait Doğruer baş-
kanlığında gerçekle-
şen çalıştayda,
Osmaniye’nin ula-
şımdaki sorunları
görüşüldü.

Belediye Meclis

salonundaki çalış-
taya Ulaşım Hizmet-
leri Müdürü Ali
Kalay hazır bulu-
nurken Trafik Tescil
ve Denetleme Şube
Müdürlüğü’nden
sorumlu İl Emniyet

Müdür Yardımcısı
Atilla Yeşilbaş da yer
aldı.

Ulaşımla ilgili
STK Başkanları ile
dolmuş ve taksi gibi
ken�e ulaşım ağı
üzerine faaliyet gös-

terenlerin katılım
sağladığı çalıştayda,
hızla büyüyen ve ge-
lişen Osmaniye’nin
ulaşım geleceği ma-
saya yatırıldı.

Ana arter cadde-
lerde oluşan trafik
yoğunluğu, sinyali-
zasyon ışıkları, ka-
palı ve açık otopark,
yoğunluğun olduğu
bölgelerde trafiğin

rahatlatılması gibi
konuların görüşül-
düğü çalıştay da
STK temsilcileri de
trafikte yaşanan so-
runları dile getirdi.

Sorunlar üzerine
çözüm önerilerinin
geliştirildiği çalış-
tayda karşılıklı fikir
alışverişinde bulu-
nuldu.

Osmaniye Bld.

Ulaşımın geleceği konuşuldu

TEDAŞ kentte bakım ve yatırımlarına devam ediyor

Medicana Ataşehir Hasta-
nesi Dermatoloji Uzmanı Dr.
Buğlem Elgörmüş, cilt kalitesi-
nin tüm yaşlanma değişkenle-
rinin en temel başlangıç
noktası olduğunu bildirdi.

Medicana Sağlık Grubun-
dan yapılan açıklamada gö-
rüşlerine yer verilen Dr.
Buğlem Elgörmüş, cilt sağlı-
ğını korumak için yapılabile-
cekler hakkında önerilerde
bulundu.

Deriyi alt katmanlara bağ-
layan ve çok sıkı duran liga-
mentlerin zamanla yapısının
bozulduğu ve gevşediğini be-
lirten Elgörmüş, "Deriyi halat-
lar gibi kemiklere asmakla
görevli bu ligamentlerin gev-
şemesi, direnci kırmakta ve
aşağı yönde hareket hızlan-
maktadır. Kaslar ve kasları
saran zar tabakalar da eski
dinç ve sıkı yapısını kaybet-
mektedir. Zamanla bu tabaka-
lar küçülüp gevşemektedir."
açıklamasını yaptı.

Elgörmüş, cil�e 25 yaşın-
dan sonra senelik kolajen kay-
bının ölçülebilir düzeye
geldiğini ve bu kayıp düzeyi-
nin yıllar geçtikçe artarak
devam e�iğini aktardı.

Cildin zamanla canlı, par-
lak ve sıkı haline yavaş yavaş
veda etmeye başladığına işaret
eden Elgörmüş, "Kalitesini
kaybetmiş bir cilt, yer çeki-
mine yenik düşen yağ pedle-
rini yerinde tutma direnci
gösteremez, cildin renginden
ve lekelenmeden sorumlu
hücreler olan melanositleti
kontrol altında tutamaz ve le-
kelenme şiddetlenir, mimik-
lere direnemez ve böylelikle
hem ince ince kendisini gös-
termeye başlayan hem de de-
rinleşen kırışıklıklar meydana
gelir." bilgisini verdi.

İlerleyen yaşlarda cilt kali-
tesini korumanın zorlaşacağını
vurgulayan Ergörmüş, "40 ya-
şına gelmiş ve kalitesi çok
düşük bir cilt ve yaşlanma be-
lirtileri belirginleşmiş bir
yüzün tedavisinde ne dolgu,

ne botox, ne de cihazlar tek ba-
şına yeterli olacaktır. Bu yaş-
larda cilt kalitesini yerine
koymadan hiçbir yaşlanma
karşıtı tedavi, yüzde doğal bir
ifade ile sonuçlanmaz." ifade-
sini kullandı.

İleri yaşlarda ise cilt kalite-
sini yerine koymanın çok daha
güçleşeceğinin dikkati çeken
Elgörmüş, güneş ışınlarının,
hayat boyu kaybedilen kolaje-
nin yüzde 60-90'ından so-
rumlu olduğunu bu nedenle
güneş ışınlarından korunul-
ması gerektiğinin altını çizdi.

Karbonhidrat tüketiminin
kolajen başta olmak üzere tüm
cilt proteinlerinin yaşlanma-
sına neden olduğuna değinen
Elgörmüş, karbonhidrat tüke-
timinin minimum seviyeye ge-
tirilmesi gerektiğini kayde�i.

Spor yapmanın rutin ha-
line getirilmesi tavsiyesinde
bulunan Elgörmüş, şu öneri-

lerde bulundu:
"Cilt altı yağ dokusunu ge-

rekli ölçüde tutmak hem cilt
hem vücut sağlığı için oldukça
önemlidir. Deri mutlaka
uzman bir doktora emanet
edilmeli. Öncelikle cilt tipi öğ-
renilmeli ve doktor kontro-
lünde destekleyici bir rutin
oluşturulmalıdır. C vitamini,
retinoik asit, niasinamid gibi
serumlar cildin ihtiyaçlarına
göre alınacak sürülebilir ve
oral takviye içerikler çok güç-
lüdür ve olmazsa olmaz ev
ödevleri olmalıdır. Mezotera-
piler, ışık ve enerji bazlı cihaz-
lar kolajen ve elastinin
üretimini desteklemektedir.
Gençlik aşıları, kolajen enjeksi-
yonları, saten dolgular, mine-
ral dolgular, altın iğneler,
lazerler ve daha nicesi tembel-
leşen hücreleri çalıştırır ve
beden kendini 20'lerinde his-
seder. Bir dermatoloji dokto-
ruyla birlikte cilde ve bireysel
yaşlanma sürecine en uygun
işlemler planlanmalı, süreç
kontrol altında tutularak ya-
vaşlamasına katkı sağlanmalı-
dır." Kaynak: AA

Yaşlılığa karşı cilt sağlığını
koruma önerileri

OKÜ Rektörü Uzun, Termik Santrallerini ziyaret etti
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Osmaniye İl
Genel Meclisi Kasım
ayı son toplantısı,
Vali Dr. Erdinç Yıl-
maz'ın katılımıyla, İl
Genel Meclisi Baş-
kanı Mehmet Ali
Gizlice başkanlı-
ğında basına kapalı
şekilde yapıldı.

Toplantıda 2024
yılı performans
programı değerlen-
dirilerek, 2025 yılı

Bütçe Programı ve
Yatırım Programı İl
Genel Meclisinde
görüşülerek oy birli-
ğiyle kabul edildi.

Vali Dr. Erdinç
Yılmaz ise yaptığı
konuşmada, "Sizle-
rin gösterdiği bu bir-
liktelikten dolayı
bütün üyelerimize
ayrı ayrı teşekkür
ediyorum, tebrik
ediyorum. Hem büt-

çemizin, yatırım
programının hem
de performansın
Osmaniye'mize ha-
yırlı, uğurlu olma-
sını diliyorum.
Alanda çok güzel
çalışmalar yaptık.
Şu anda hizmet ver-
diğimiz bütün bi-
rimlerde öyle ciddi
bir sıkıntımız ham-
dolsun yok, oldu-
ğunda da çok hızlı

müdahale ediyoruz.
Yollarımızın stan-
dardını her geçen
gün artırdık. İl Özel
İdaremizi gerçek
anlamda güçlendir-
dik, hiçbir borcu-
muz yok, sadece
araç almak için İller
Bankasından kredi
alma durumumuz
oldu, onun da bizi
etkileyecek bir du-
rumu yok. Asfalt ve

beton santralleri
kurduk ve bunları İl
Özel İdareden bir
kuruş çıkmadan
kurduk. Araç Par-
kını ciddi anlamda
güçlendirdik, yine
bunların bir çoğunu
İl Özel İdaremizin
bütçesine önemli bir
yük getirmeden
çözdük. Allah'a
hamdolsun İl Özel
İdaremizi doğru yö-
netiyoruz. Yeri geli-
yor birçok
Belediyeye bile des-
tek oluyoruz" dedi.

Her alanda hiz-
met verildiğini
ifade eden Vali Yıl-
maz, "Depremde İl
Özel İdaremiz, siz-
lerin sayesinde, çok
önemli görevler ifa
e�i. Şu anda da en
ufak bir sıkıntımız
olduğunda, mesela

diyoruz ki 'Devleti-
mizden para çıkma-
sın, köylerimizdeki
yıkılması gereken
ağır hasarlı binaları
İl Özel İdaremiz
yıksın.' hemen gere-
ğini yapıyoruz. Bu
çalışmalarımızda
sizlerin desteği, siz-
lerin bu birlikteliği
gerçekten çok kıy-
metli" dedi.

Sözlerinin so-
nunda İl Genel
Meclisi Başkan ve
Üyelerine teşekkür
eden Vali Yılmaz,
"Hizmetimizin kali-
tesi her geçen yük-
s e l i y o r .
Önümüzdeki sene
inşallah daha iyisini
yapacağız, bütçe-
mizi en iyi şekilde
u y g u l a ya c a ğ ı z "
dedi.

Kaynak: Valilik

Hatay’ın İsken-
derun ilçesinde polis
ekipleri tarafından
gerçekleştirilen ça-
lışmalarda uyuştu-
rucu hap ve esrar ele
geçirildi. Konuyla il-
gili 2 şahıs tutuk-
l a n d ı . H a t a y
Emniyet Müdür-
lüğü görevlilerince
uyuşturucu imal ve

ticaretinin engellen-
mesine yönelik çalış-
malar aralıksız
sürüyor. Yapılan ça-
lışmalar sonucunda
İskenderun’da dur-
durulan N.B. idare-
sindeki aracında ve
ikametinde yaptığı
aramada 50.22 gram
Kokain, 1 adet has-
sas terazi ile

M.M.A.’nın yapılan
üst ve ikamet ara-
masında; 196 adet
captagon, 1,60 gram
Metamfetmain ele
geçirildi. Olaylarla
ilgili olarak adli ma-
kamlara sevk edilen
şahıslar tutuklana-
rak ceza evine teslim
edildi.

Kaynak: İHA

Osmaniye’nin
Kadirli ilçesinde
CHP Gençlik Kol-
ları tarafından
uyuşturucuya karşı
farkındalık oluştur-
mak amacıyla kam-
panya düzenlendi.

Gençlik Kolları
İlçe Başkanı Kubi-
lay Direk, kam-

panya ile ilgi olarak
yaptığı açıklamada,
gençliği tehdit eden
uyuşturucuya karşı
güçlü bir mücadele
başlattıklarını söy-
ledi.

CHP Kadirli İlçe
Başkanı Enver
Eker, CHP Yönetim
Kurulu üyeleri,

CHP Kadın Kolları-
nın da destek ver-
diği kampanya ile
gençleri zararlı alış-
kanlıklardan spora
yönlendirme ama-
cında olduklarını
belirten Direk,
“Gençlik Kolları
olarak, gençliğimizi
tehdit eden uyuştu-

rucuya karşı
“Azaltmayacağız,
bitireceğiz! Uyuş-
turucuya hayır,
spora evet!” sloga-
nıyla güçlü bir mü-
cadele başlattık.
Amacımız, gençle-
rin sağlıklı bir
yaşam sürmesi, za-
rarlı alışkanlıklar-

dan uzak durması
ve spora yönelerek
kendilerini geliştir-
meleridir. Ata-
türk’ün “Bütün
ümidim gençlikte-
dir” sözünü kendi-
mize rehber alarak,
geleceğimizi tehdit
eden bu soruna
karşı duracağız.

Gençlik kolları ola-
rak, kararlılıkla mü-
cadelemize devam
ediyor ve tüm genç-
leri bu çağrıya des-
tek olmaya davet
ediyoruz. Uyuştu-
rucuya hayır, spora
evet!” ifadelerini
kullandı.

Kaynak: CHP

CHP’li Gençlerden “Uyuşturucuya hayır” kampanyası

Uyuşturucu operasyonunda 2 kişi tutuklandı

İl Genel Meclisi Kasım ayı toplantısı yapıldı

Osmaniye Dev-
let Hastanesinde
Sağlık Bakanlığı
ekibi tarafından
sağlıkta kalite de-
ğerlendirilmeleri
yapıldı.

Sağlık Hizmet-
leri Genel Müdür-
lüğü Sağlıkta Kalite,
Akreditasyon ve
Çalışan Hakları
Daire Başkanlığı ta-
rafından, sağlık tes-
islerinde Kalite
Değerlendirmeleri
yapılıyor.

Bu kapsamda
Osmaniye Devlet
Hastanesinde de 3
gün devam eden
süreçte, değerlen-
dirme ekibinin eği-
t i c i
yaklaşımlarından
ve deneyimlerinden
istifade edildi.

Sağlıkta Kalite
Standartları doğrul-
tusunda Bakanlık
değerlendirme ekibi
tarafından sağlıkta
kalite değerlendir-
mesi gerçekleşti-

rildi.
Ülkede sağlık

hizmeti sunan tüm
kurum ve kuruluş-
larda, sağlık hizme-
tinin etkin, etkili,
verimli, zamanında
ve hakkaniyet çer-
çevesinde sunulma-
sını sağlarken hasta
ve çalışan güvenliği
ile hasta ve çalışan
memnuniyetini en
üst seviyeye çıkar-
mak hedefleniyor.

Osmaniye Dev-
let Hastanesinde de

son derece faydalı
ve verimli geçen de-
ğerlendirme süre-

cindeki özverili ça-
lışmaları için Ba-
kanlık ekibine

teşekkür edildi.
Gonca Deniz

Karaçam

Devlet Hastanesinde kalite değerlendirmesi yapıldı

Antalya İl Jandarma Ko-
mutanlığı Çevre Doğa ve
Hayvanları Koruma Timi,
soğuk kış günlerinde sokak
hayvanlarını unutmuyor.
Jandarma ekipleri, Şehir
merkezinden uzak ve yük-
sek rakımlı bölgelerdeki
sokak hayvanlarının bes-
lenme ihtiyaçlarını karşılı-
yor.

Kış mevsiminin etkisini
göstermesiyle birlikte, İl Jan-
darma Komutanlığı Çevre
Doğa ve Hayvanları Koruma

Timi Antalya'nın farklı nok-
talarına kedi ve köpek ma-
maları bırakarak sokak
hayvanlarının yaşam şartla-
rını iyileştirmeye çalışıyor.
Özellikle soğuk havanın
daha sert geçtiği bölgelerde
mama bırakma faaliyetleri
yoğunlaşıyor.

Besleme faaliyetlerinin
yanı sıra, sokak hayvanları-
nın yoğun bulunduğu bölge-
lerde gerekli denetim ve
kontroller de devam ediyor.

Kaynak: İHA

Jandarmadan sokak
hayvanlarına destek

Bartın'da 70 okuldaki 6
bin taşımalı eğitim öğrencisi-
nin yemekleri, meslek lisesi-
nin mutfağında "geleceğin
aşçıları" tarafından hazırlanı-
yor.

Amasra Mesleki ve Tek-
nik Anadolu Lisesi Yiyecek
İçecek Hizmetleri Alanı öğ-
rencileri, öğretmen ve usta
öğreticileri eşliğinde, okulda
kurulu endüstriyel mutfakta
haftanın 5 günü aldıkları uy-
gulamalı eğitimlerle yemek
ve ekmek pişiriyor.

Üretim aşamalarına, yiye-
cek içecek hizmetleri ala-
nında eğitim gören 165
öğrenci dönüşümlü katılır-
ken, öğrencilere 14 usta öğ-
retici ve öğretmen rehberlik
ediyor.

Gece saatlerinde mutfak-
taki çalışmalarına başlayan
usta öğretici ve öğrenciler,
günün menüsüne göre dev
kazanlarda hazırladıkları üç
çeşit yemeği, il merkezi ile
Amasra ve Kurucaşile ilçele-
rinde taşımalı eğitim kapsa-
mındaki 70 okula
gönderiyor.

Ücra köylerdeki 6 bin öğ-
renci için yemek ile günlük 7
bin roll ekmeği üreten aşçı
adayları, hem mesleğin ince-
liklerini öğreniyor hem de
taşımalı eğitim kapsamında
okullara yemek hizmeti su-
nuyor.

"Teşvik primi vererek
maddiyatlarına katkı

sunuyoruz"
İlçe Milli Eğitim Müdürü

Kadir Bodur, AA muhabi-
rine, okulun zemin katında
yemekhane, birinci katında
da mutfak oluşturduklarını
söyledi.

Öğrencilerin mutfakta
eğitim almalarının yanında
taşımalı eğitim kapsamın-
daki öğrenciler için yemek
üretimine destek olduğunu
anlatan Bodur, şöyle ko-
nuştu:

"Biz de bu kapsamda ken-
dilerine teşvik primi vererek

maddiyatlarına katkı sunu-
yoruz. Aynı zamanda usta
öğreticilerimiz yemekhane-
mizde çalışıyor, yaklaşık 6
bin öğrenciye yemek üreti-
yoruz. Mutfağımızda gele-
ceğe hazırlanan
öğrencilerimiz tarafından
üretilen yemekler sayesinde
taşımalı eğitimdeki çocukla-
rımız, daha hijyenik ve daha
sağlıklı koşullarda üretilen
yemekleri yiyor. Ayrıca oku-
lumuz, kentimize ekonomik
açıdan da katkı sağlamış olu-
yor."

Bodur, haftanın 5 günü
hazırlanan üç çeşit yemeğin
Amasra ve Kurucaşile ilçele-
rinin yanı sıra Bartın merkez
ilçe ile Hasankadı, Kozcağız
beldelerine ulaştırıldığını
bildirdi.

Meslek lisesi gönüllü öğ-
retmen ve öğrencilerinin,
geçen yıl 6 Şubat'ta meydana
gelen Kahramanmaraş mer-
kezli depremlerin ardından
bölge için ekmek ürettiğini
dile getiren Bodur, yaklaşık
3 ay boyunca valilik koordi-
nesinde deprem bölgesine
günlük 15 bin ekmek ulaştır-
dıklarını kaydetti.

"Yemekleri taşımalı eği-
timdeki kardeşlerimizin
yemesi bizi mutlu ediyor"

Öğrenci Emir Cevat
Kacak da 3 yıldır okulun
mutfağında eğitim gördü-
ğünü, bu sayede geleceğe ha-
zırlandıklarını belirtti.

Yemek yapmayı sevdiğini
ve ileride restoran açmak is-
tediğini anlatan Kacak, "Bu-
rada yaptığımız yemek ve
ekmekleri, taşımalı eğitim
gören kardeşlerimizin ye-
mesi bizi mutlu ediyor."
dedi.

Feray Özengi de okulda
aldığı eğitim sayesinde yaz
tatillerinde ilçedeki bir otelin
mutfağında çalıştığını, me-
zuniyetinin ardından da tu-
rizm sektöründe aşçı olmak
istediğini söyledi.

Kaynak: AA

“Taşımalı Eğitimde Yemekler
Meslek Liselilerden”
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Antalya'da, göç güzergahı,
üreme ve beslenme alanları hak-
kında bilgi toplamak amacıyla
haziranda uydu bağlantılı elek-
tronik cihaz takılan 32 orkinostan
(mavi yüzgeçli Atlantik ton ba-
lığı) sinyaller alınmaya başlandı.

Uluslararası Atlantik Orkino-
sunu Koruma Komisyonunun
(ICCAT) "Atlantik Geneli Mavi
Yüzgeçli Ton Balığı Araştırma
Programı" kapsamında, Tarım ve
Orman Bakanlığına bağlı Akde-
niz Su Ürünleri Araştırma,
Üretme ve Eğitim Enstitüsü, Ta-
rımsal Araştırmalar ve Politikalar
Genel Müdürlüğü, Balıkçılık ve
Su Ürünleri Genel Müdürlüğü,
Çukurova ve ABD Stanford üni-
versiteleri uzmanlarınca Antalya
Körfezi'nde çalışma yapıldı.

Balıkları izlemeye alan ekip,
haziranda Türk bayraklı gemi-
lerle Alanya'dan denize açılarak
yakalanan 32 orkinosa uydu bağ-
lantılı elektronik cihaz yerleş-
tirdi. Balıklar, Akdeniz Su
Ürünleri Araştırma, Üretme ve
Eğitim Enstitüsünde izlenmeye
başlandı.

Akdeniz açıklarında yol alan
balıklardan sinyaller geldi. Cihaz
takılı bir orkinosun, İtalya'nın Pa-
lermo şehri açıklarında olduğu
tespit edildi.

Enstitü Müdürü Serkan
Erkan, AA muhabirine, mavi
yüzgeçli Atlantik ton balıklarının
ticari açıdan çok değerli oldu-
ğunu ve Türkiye'de avlanan or-
kinosların büyük bölümünün
ihraç edildiğini söyledi.

Her ülkenin ICCAT tarafın-
dan belirlenen kota kadar avlama
yapabildiğini ve Türkiye'ye bu
yıl 2 bin 500 ton kota verildiğini
dile getiren Erkan, avlamanın da
kontrollü şekilde gerçekleştirildi-
ğini kayde�i.

Orkinosların yaşam alanları,
biyolojileri, beslenmeleri, üreme-

leri gibi konularda veri toplaya-
bilmek amacıyla ilk denemeyi
2022'de yaptıklarını ve 13 balığa
cihaz yerleştirdiklerini anlatan
Erkan, çok sağlıklı veri alama-
dıklarını belir�i.

Erkan, bu yıl sistemi değiştir-
diklerini ve cihaz sayısını artır-
dıklarını anlatarak, sözlerini
şöyle sürdürdü:

"Bu yıl 32 mavi yüzgeçli At-
lantik ton balığına izleme cihazı
taktık. 19'una bir yıl sonra balık-
tan ayrılıp su yüzeyine çıkan ve
güneşten aldığı enerjiyle verinin
tamamını bize aktaran bir cihaz,
15'ine de akustik veri almak ama-
cıyla, balıkçı balığı yakaladı-
ğında, cipi bize gönderdiğinde,
üzerindeki veriyle yorum yapa-
bileceğimiz bir cihaz taktık. 2 ba-
lığa her iki cihazdan yerleştirdik.
Bir balıktan Palermo'da veri
aldık. Arkadaşlar izlemeye
devam ediyor."

İzleme mayısa
kadar sürecek

Sinyal veren balığın yayılımı
hakkında bilgi aldıklarını dile ge-
tiren Erkan, 4 balıktan ise çok
daha erken sinyal aldıklarını

ancak herhangi veriye rastlanıl-
madığını, diğer balıklardan da
veri beklediklerini kaydetti.

İzleme çalışmalarıyla balık-
lar hakkında geniş bilgi biriki-
mine sahip olmayı
hedeflediklerini vurgulayan
Erkan, sözlerini şöyle tamam-
ladı:

"Balıkların nerede üredikle-
rini, Ege'ye mi, İtalya'ya mı, Ce-
zayir'e mi gittiklerini göreceğiz.
Mavi yüzgeçli Atlantik ton ba-
lıkları göçmendir, Atlantik'e çı-
karlar, Akdeniz'e girerler,
Karpaz kıyılarında ürerler gibi
veriler var ama işin sonunda At-
lantik'e hiç çıkmadığı, yerleşik
mavi yüzgeçli Atlantik ton ba-
lıkları olduğu yani bölgenin ba-
lıkları olduğu gibi sonuçlar
çıkabilir. Şu andaki veriler bu
yönde ilerliyor. İzleme sürecinin
mayısa kadar devam edeceğini
tahmin ediyoruz. Cihazların ba-
lıklardan ayrılıp, verinin tama-
mını bize göndermesini
bekliyoruz. Sürekli gözümüz ba-
lıkların üzerinde, onları izle-
meyi sürdürüyoruz."

Kaynak: AA

Takip cihazı takılan orkinos
italya'da sinyal verdi

Kalbindeki 4 santimlik delik kapatılan

Kalbinde delik olan ve açık kalp ameliyatından
korktuğu için tedavisini 13 yıl erteleyen Ömer
Emin Kıraç, Kahramanmaraş'ta total endoskopik
yöntemle yapılan operasyonla sağlığına kavuştu.

Sivas'ta vatani görevini yapan 20 yaşındaki
Ömer Emin Kıraç, henüz ilkokul öğrencisiyken
öğretmeninin tavsiyesi üzerine ailesinin başvur-
duğu sağlık kuruluşunda, kalbinde bir santimet-
relik delik olduğunu öğrendi.

O dönem açık kalp ameliyatından korkan ve
kalbindeki deliğin sağlığını ciddi anlamda etkile-
mediğini belirten Kıraç, hekimlerin önerdiği ame-
liyatı istemedi.

Kıraç, 13 yıl sonra vatani görevini yapmak
üzere gi�iği Sivas'ta komutanlarının "Kronik ra-
hatsızlığı olan var mı?" sorusu üzerine hastalığın-
dan bahse�i ve sevk edildiği Sivas Numune
Hastanesinde kalbindeki deliğin 4 santimetreye
ulaştığını öğrendi.

Ailesiyle yaptıkları araştırma sonucu Kahra-
manmaraş Sütçü İmam Üniversitesi (KSÜ) Sağlık
Uygulama ve Araştırma Hastanesine başvuran
Kıraç'a doktorlar, kalbindeki deliğin total endos-
kopik kalp ameliyatı yöntemiyle kapatılabileceği
bilgisini verdi.

Kapalı ameliyat yöntemini kabul eden Kıraç,
başarılı geçen operasyonun ardından sağlığına ka-
vuştu.

Ameliya�a kullanılan cihaz
hayırsever desteğiyle alındı

Ameliyatı gerçekleştiren KSÜ Kalp ve Damar
Cerrahisi Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. Erdinç
Eroğlu, AA muhabirine, Ömer Emin'e uygulanan
total endoskopik kalp ameliyatı yönteminin böl-
gede ilk olarak gerçekleştirildiğini söyledi.

KSÜ Kalp ve Damar Cerrahi Servisi olarak
uzun zamandır bu yöntemi gerçekleştirebilme ha-
yaline, Rektör Alptekin Yasım ve iş insanı Hacı
Bünyamin Balcı'nın destekleriyle kavuştuklarını

ifade eden Eroğlu, neredeyse sıfır kesiyle gerçek-
leştirdikleri operasyonda kullanılan cihazın, Tür-
kiye'de yalnızca İzmir ve Kahramanmaraş'ta
olduğunu belir�i.

Eroğlu, şunları kayde�i:
"Bu cihazın en büyük özelliği, neredeyse hiç-

bir kesi olmadan, sadece bir santimetrelik kesiyle
kalp ameliyatı yapmayı sağlıyor. Cihazı aldıktan
sonra eğitime gi�im. Yaklaşık bir haftalık bir eği-
timden sonra Ömer bize askeriyeden geldi. Ken-
disi Osmaniye'de yaşıyor ve asker. Yapılan
tetkikler sonucunda kalbinde bir delik tespit edil-
miş, oldukça büyük bir delik. Kendisini muayene
e�im ve tamamen total endoskopik kalp ameliya-
tına uygun olduğunu gördüm. Kendisine de bu
ameliyatı önerdim, sevinerek kabul e�i. Gerçek-
ten de çok güzel bir ameliyat oldu. Meme etrafın-
dan bir santimetrelik kesiyle tamamen kalbindeki
4 santimlik büyük deliği kapa�ık. Yaklaşık bir ay
sonra vücudunda hiçbir kesi, iz olmayacak."

- Sağlık sorunları ortadan kalktı
Hastanın geldiğinde nefes darlığı ve kalp çar-

pıntısı sıkıntısı yaşadığını ancak ameliyatın ardın-
dan hiçbir şikayetinin kalmadığını anlatan Eroğlu,
kalpteki deliği tamamen kapa�ıklarını dile getirdi.

Ömer Emin Kıraç da ilkokul 2. sınıftayken kal-
binde delik olduğunu öğrendiğini, yıllar sonra
sağlığına kavuştuğu için mutlu olduğunu ifade
e�i.

Baba Mustafa Kıraç ise oğlunun ilkokul öğret-
meninin tavsiyesiyle hastalığının teşhis edildiğini
ancak Ömer Emin'in açık ameliya�an korkması
nedeniyle operasyona sıcak bakmadıklarını be-
lir�i.

Yaptıkları araştırma sonucu Kahramanmaraş'a
geldiklerini anlatan Kıraç, 25 gün süren tedavi
sonrası, yıllardır çektikleri sıkıntıların oğullarının
sağlığına kavuşmasıyla sona erdiğini kayde�i.

Kaynak: AA

Mehmetçik sağlığına kavuştu
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Türkiye Futbol
Federasyonu (TFF)
Merkez Hakem Ku-
rulu'nun (MHK) ta-
l i m a t l a r ı
doğrultusunda, Os-
maniye İl Hakem
Kurulu Klasman,
Bölgesel, İl ve Aday
hakemlere yönelik
fiziksel performans-
larının geliştirilmesi
amacıyla düzenle-
nen "ara fitness de-

ğerlendirmesi" ba-
şarıyla tamamlandı.

Bu testler, ha-
kemlerin kendi fi-
ziksel seviyelerini
gözlemlemeleri, at-
letik durumlarını
değerlendirmeleri
ve gelişimlerini
takip etmeleri için
UEFA tarafından
tüm kategorilerde
geçerli bir koşu testi
olarak uygulandı.

Osmaniye İl
Hakem Kurulu
Başkanı Mehmet
Nevzat Adal, yap-
tığı açıklamada, fit-
n e s s
değerlendirmesinin
Türk futbol hakem-
liğinin gelişimine
katkı sunmayı
amaçladığını be-
lirtti.

Süreç boyunca
hakemlerin, kendi

fiziksel seviyelerini
yakından gözlem-
leme ve gelişimle-
rini planlama fırsatı
bulduğunu ifade
eden Adal, “Aynı
zamanda bu uygu-
lama, hakemlerin
kondisyon seviye-
lerini en üst dü-
zeyde tutarak
maçlarda en iyi
performansı sergi-
lemelerini sağla-

mayı hedeflemek-
tedir. Türk hakem-
liğinin atletik
performansını ar-
tırmaya yönelik bu
ve benzeri çalışma-
larımızı sürdürece-
ğ i m i z i ,
hakemlerimize yö-
nelik destekleyici
organizasyonlara
devam edeceğimizi
vurgulamak isteriz.
Futbolun en kritik

unsurlarından biri
olan hakemlerimi-
zin gelişimini des-
tekleyen bu tür
etkinliklerin önemi
büyüktür ve her bir
hakemimizin birey-
sel başarısı, Türk
futbolunun marka
değerine katkı sağ-
lamaktadır” ifade-
lerini kullandı.

Mehmet Ali
Ulugöl

Osmaniye Hakemlerinin gücü test edildi

Osmaniye’de fut-
bol kamuoyu,
1.Amatör Liginin
şampiyon adayla-
rından Osmaniye-
gücü SK. antrenörü
Mehmet Danış’ın is-
tifasının şokunu ya-
şanıyor.

Kulüp Yönetimi-
nin 2024 - 2025 se-

zonu için anlaştığı
ilk isim olan antre-
nör Mehmet Da-
nış’ın takımın
başarılı bir şekilde
yoluna devam e�iği
süreçte gelen istifası,
kafalarda soru işa-
reti bıraktı.

Kulüp Başkanı
Ahmet Çanga ve yö-

netimde bir açık-
lama beklenirken,
antrenör Mehmet
Danış’ın istifa mı et-
tiği yoksa görevden
el mi çektirildiği ka-
muoyunda konuşu-
luyor.

BAŞARILI
TAKIM

1.Amatör Lig A

grubunda mücadele
veren Osmaniye-
gücü, geride kalan 4
haftada 3 galibiyet
ve 1 beraberlik ala-
rak Kadirli ekibinin
2 puan arkasında
ikinci sırada yoluna
başarılı bir şekilde
devam ediyordu.

Spor kamuoyu

ise hedefi olan ve ba-
şarılı bir sezon geçi-
ren takımda
antrenör istifanın se-
bebini merak ede-
rek, “Yönetim
içerisinde anlaşmaz-
lık mı var?”, “Başa-
rılı takımın
antrenörü neden is-
tifa eder?”, “Yöne-

tim istifa karşısında
nasıl bir açıklama
yapacak?” gibi soru-
ları sormaya başladı.

Futbol kamuoyu,
antrenör Mehmet
Danış’ın istifasına
yönelik her iki taraf-
tan da açıklama bek-
liyor.

Haber Bülteni

O s m a n i y e ’d e
Okul Sporları
Gençler A Serbest
ve Grekoromen
Güreş İl Birinciliği
müsabakaları ta-
mamlandı.

Gençlik ve Spor
İl Müdürlüğünün
Amaçlı Spor Salo-
nu'nda düzenlenen
müsabakalara 110
sporcu katıldı.

Gençler A kate-

gorisinde 40, B ka-
tegorisinde ise 70
sporcu mindere çık-
tığı müsabakalar 4
gün boyunca
devam e�i.

Müsabakalar so-
nunda dereceye
giren sporculara
düzenlenen törenle
ödülleri verildi.

Ödüller GSİM
Okul Sporları Şube
Müdürü Ali Daş-

baş, İhale ve Satın
Alma/Destek Hiz-
metleri Şube Mü-
dürü Duran Kaşten,
antrenörler ve ha-
kemler tarafından
takdim edildi.

Şube Müdürü
Ali Daşbaş, genç
güreşçileri tebrik
ederek başarıları-
nın devamını di-
ledi.

Kaynak: GSİM

Okul Sporları Müsabakaları devam ediyor

Osmaniye Valisi
Dr.Erdinç Yılmaz,
Türkiye Voleybol
Federasyonu Baş-
kanı Mehmet Akif
Üstündağ ile bera-
berindeki heyeti
makamında kabul
e�i.Vali Yılmaz, ba-
sına kapalı gerçek-
leştirilen ziyare�en
duyduğu memnu-
niyeti dile getirdi.

Ken�eki sportif
yatırımlar ve voley-
bolun genel duru-

munun değerlendi-
rildiği ziyaret, soh-
bet havasında geçti.

Uluslararası Vo-
leybol Federasyonu
Konsey Başkanı da
olan Türkiye Voley-
bol Federasyonu
Başkanı Mehmet
Akif Üstündağ, zi-
yaret sonunda Vali
Erdinç Yılmaz’a vo-
leybol milli takım
forması takdim
etti.
Kaynak: Valilik

Voleybol Federasyonu Başkanı Üstündağ’dan ziyaret

Osmaniyegücü SK.’da istifa şokuKültür ve Turizm Bakanlığı
tarafından Yaşayan İnsan Ha-
zineleri Ödülü'ne layık görü-
len Şanlıurfalı ahşap ustası
Osman Nergiz, mesleğini son
nefesine kadar sürdürmeyi he-
defliyor.

Şanlıurfalı 70 yaşındaki
Osman usta, Osmanlı dönemi-
nin gözde sanatlarından olan
ve artık unutulmaya yüz tut-
muş meslekler arasında göste-
rilen ahşap oymacılığı sanatını
dedesinden ve babasından
gördüğü usullerle yapmaya
çalışıyor.

4 çocuğuna da ahşap oyma
sanatını öğreten Osman usta-
nın hünerli ellerinde tarihi Ba-
lıklıgöl Yerleşkesi'nde 30 yıldır
dönenen su değirmeninden
Makedonya'daki Muratpaşa
Camisi'nin kapısına kadar bir-
çok eser hayat buldu.

Türkiye'de ahşap oyma sa-
natının son temsilcilerinden
olan Osman usta, önceki gün
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan'ın elinden Kültür ve
Turizm Bakanlığınca verilen
Yaşayan İnsan Hazineleri
Ödülü'nü aldı.

"Çocukları da ahşapla
uğraşıyor"

Duygularını AA muhabi-
riyle paylaşan Osman Nergiz,
başta Şanlıurfa olmak üzere
Türkiye'nin birçok kentinde ve
bazı ülkelerde mesleğini 57 yıl-
dır icra e�iğini söyledi.

Halk eğitimi ve sanat okul-
larında verdiği kurslarla bir-
çok öğrenci yetiştirdiğini
belirten Nergiz, "70 yaşında
halen ahşapla uğraşan bir kişi-
yim. Sayısız insanlar yetiştir-
dik. Çocuklarıma ve herkese
elimden geldiğince yardımcı

olmaya çalıştım. Şehrimde sa-
yısız eserlere imza Allah'a bin
şükür olsun. Yurt dışında Ma-
kedonya'da 3 yıl eğitim ver-
dim, orada Muratpaşa
Camisi'ne kapı yaptık, Köse
Kadı Camisi'ne vaaz kürsüsü
yaptık. Yani bayağı dünya ve
Türkiye'de birçok yere emek-
ler verdim, bugüne getirdik.
Dört oğlum bir kızım var,
hepsi üniversite okudu ama
hepsi ahşapla uğraşıyor." diye
konuştu.

"Atölyeye gelip bu
önlüğü giydiğim zaman

rahatlıyorum"
Hayatının en anlamlı ödü-

lünü Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan'ın elinden al-
dığını vurgulayan Nergiz,
şunları kayde�i:

"Çok güzel bir şey, bu yaşa
geldikten sonra bunu hak e�i-
ğimi zannediyorum. Benim,
memleketim ve ülkem için
yakın dostlarım, akrabalarım
için birer şeref ve gurur kay-
nağı olmuş oluyoruz. Benim
için çok önemli. Böyle güzel
ödüllere her zaman ulaşalım
inşallah. Önemli olan sağken
benim kıymetimin bilinmesi-
dir. Ben elimden gelenin inanı-
yorum ki fazlasını yaptım.
Topluma, insanlığa güzel bir
şeyler aktarmaya çalıştık. Al-
lah'ın izniyle kesinlikle ve ke-
sinlikle evde oturmam.
Oturmayı da düşünmüyorum.
Hiçbir gün, pazar günü bile
evde oturduğum zaman sıkılı-
yorum. Atölyeye gelip bu ön-
lüğümü giydiğim zaman
rahatlıyorum. Onun için me-
zara kadar ömrüm ye�iğince
burada olacağım."

Kaynak: AA

Antalya İl Emniyet Müdür-
lüğü tarafından son 1 haftada
yapılan denetimlerde 60 bin
664 araç ve sürücü kontrol edi-
lirken, 13 bin 651 kişiye çeşitli
trafik cezaları kesildi. Hız,
alkol, emniyet kemeri gibi ih-
lallerdeki artış dikkat çeker-
ken, okul servis araçları da
denetlendi.

İl Emniyet Müdürlüğü, tra-
fik güvenliğinin artırılması ve
sürücülerde "algılanan yaka-
lanma riski" duygusunun sü-
rekli üst düzeyde tutulması
amacıyla denetimler gerçek-
leştirdi. Son 1 haftada yapılan
çalışmalar kapsamında; 6 bin
294 yük taşıyan araç, 2 bin 139
yolcu taşımacılığı yapan araç
kontrol edilirken, 6 bin 1 alkol
ve uyuşturucu madde dene-
timi, 18 bin 226 emniyet ke-
meri denetimi, 10 bin 188
motosiklet ve motorlu bisiklet
denetimi ve 408 okul servis

aracı denetimi yapıldı. Top-
lamda, 60 bin 664 araç ve sü-
rücü kontrol edildi.

Denetimler sırasında;
yasak park yapan bin 732, en-
gellilerin araçları için ayrılmış
park yerlerine park yapan
260, hız ihlali yapan 4 bin 845,
alkollü araç kullanan 215,
korsan taşımacılık yapan 5,
abartı egzoz kullanan 26, kır-
mızı ışık ihlali yapan 628, em-
niyet kemeri kullanmayan
bin 303, kask kullanmayan
bin 272, sürücü belgesi olma-
dığı/geri alındığı/iptal edil-
diği halde araç kullanan 348,
diğer maddelerle birlikte top-
lam 13 bin 651 araç ve sürü-
cüye trafik idari para cezası
uygulandı. Helikopter ve
dron gibi hava araçlarıyla ya-
pılan denetimlerde ise 293 sü-
rücüye trafik cezası
uygulandı.

Kaynak: İHA

1 haftada 60 bin
araç kontrol edildi

“Ödüllü ahşap oymacısı
mesleğini yaşatmak istiyor”
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